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Uttalelse til planforslaget. (Denne uttalelsen erstatter uttalelse 26.08.2021.) 
  
Forslaget til utvikling av det avgrensede kultur- og historiske fosseområdet inneholder kun ett alternativ. 
Det gir ingen reell mulighet til å velge hvordan utviklingen av dette området bør være. 
Hvorfor har ikke kommunen/ planmyndigheten ikke fremmet  krav om flere alternativer, evt utarbeidet 
et eget? 
Et høyhus  på 14 etasjer i betong, glas og stål ikke bare brutaliserer, men overskygger og frarøver dette 
området sitt særpreg. Hvis det "må" bygges, kan det fylle sin funksjon enten i Meieri- området evt. 
Hvervenmoen. 
Hele dette området, Øya, Lloyds og Tippen må utredes samlet. 
  
Det er ikke holdbart med et " stykkevis- og- delt planforslag. Fordi det både unndras 
konsekvensutredning, men også reduserer forutsigbarhet, innsyn og oversikt for allmenheten. 
Engasjementet mot dette planforslaget er enormt. Både pga selve utbyggingsforslaget, men også om 
hvordan denne saken er blitt håndtert.   
Og nylig gikk fem opposisjonspolitikere ut med krav om full stans i planforslaget. Og  applauderte det 
alternative forslaget framlagt av  Erik Karlsen, Jan Solgård, Ole Haakon Opperud, Arne Sverre Sørland og 
Knut Fure. Dok.dato 31.08.2021. Et fint utgangspunkt for et mer samlende alternativ enn det omsøkte. 
  
Saken i sin helhet bør utsettes inntil det foreligger flere alternativ. Her foreligger ingen opplysninger som 
tilsier hastverk. Det er mange ledige, tomme lokaler i dette området. 
Utbygging i dette området dreier seg ikke bare om boligbygging, men ansvar og samfunnsutvikling. 
Saken dreier om  byens framtid.  
  
Med hilsen 
Mary Blikken Gravdahl. 


